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Nr. 42269/2023 

 
 
 
 
PROCES- VERBAL 

încheiat cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean 
Cluj din data de 28 noiembrie 2023 

 

Dl. Alin Tișe: 
Bună ziua!  
În conformitate cu prevederile legale în vigoare, prin Dispoziţia nr. 1081 

din 22 noiembrie 2023, am convocat Consiliul Judeţean Cluj în şedinţă 
ordinară pentru astăzi, data de 28 noiembrie 2023, ora 1100. Convocarea 
consilierilor judeţeni s-a făcut în scris, prin mijloace electronice şi telefonic. 

Proiectele de hotărâri, precum şi materialele însoţitoare, au fost postate 
pe site-ul Consiliului Judeţean Cluj, au fost afişate la sediul acestuia şi au fost 
transmise electronic tuturor consilierilor judeţeni. Anunţul cu privire la 
desfășurarea acestei ședinței publice a fost afişat la sediu, postat pe site-ul 
propriu şi a fost transmis către mass-media. 

Lucrările prezentei şedinţe ordinare a Consiliului Judeţean Cluj se 
desfășoară la  sediul Consiliului Judeţean Cluj, situat în Municipiul Cluj-Napoca, 
Calea Dorobanţilor, nr. 106, începând cu ora 1100.  

* 
Începem ședința cu intonarea imnului naţional. 

Se intonează imnul naţional.  
* 

Înainte de a trece la înregistrarea prezenţei la această şedinţă, trebuie să 
precizez faptul că numărul de membri ai Consiliului Judeţean Cluj, în funcţie 
de care se calculează atât cvorumul de prezenţă necesar pentru ca şedinţa să 
fie legal constituită, cât şi numărul de voturi necesar pentru adoptarea 
hotărârilor este de 36, ca urmare a depunerii demisiei domnului Cosma Ovidiu 
Călin din funcția de consilier județean. 

Pentru a stabili dacă există cvorumul de prezenţă necesar pentru 
desfăşurarea legală a acestei şedinţe, vă propun să ne înregistrăm prezenţa, 
prin tastarea butonului “Particip la şedinţă” de pe display-ul tactil, după 
semnalul dat de colegul nostru. Rog să se pregătească procedura de 
înregistrare a prezenţei. 
Se procedează la înregistrarea prezenţei la şedinţă. 

Consultând înregistrarea prezenţei la şedinţă, constat că din totalul celor 
36 de membri în funcţie care compun Consiliul Judeţean Cluj, sunt prezenţi 33 
de membri, fiind îndeplinite prevederile legale pentru buna desfăşurare a 
lucrărilor şedinţei.  

Absentează domnul Marius Mînzat, domnul Horea Chirteș și domnul 
Felezeu Călin Valentin. 

* 
Este prezent la această şedinţă şi domnul Ștefan Iliescu –director executiv, care o 

înlocuiește pe doamna Gaci Simona-secretar general al judeţului. 
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Au fost invitate şi se află prezente persoane cu funcţii de conducere din aparatul de 
specialitate al Consiliului Judeţean Cluj, precum și din entitățile aflate în 
subordinea/coordonarea/autoritatea Consiliului Judeţean Cluj care au tangenţă cu materialele 
supuse dezbaterii.   

* 
În continuare vom proceda la aprobarea procesului-verbal al ședinței 

ordinare din data de 31 octombrie 2023, care se găseşte în dosarul special al 
acelei şedinţe şi a fost pus, în prealabil, la dispoziţia consilierilor judeţeni și 
afişat la sediul Consiliului Judeţean Cluj. 

În aceste condiţii, propun celor care au obiecţii în legătură cu conţinutul 
acestuia, să ceară menţionarea exactă a opiniilor exprimate în şedinţa 
respectivă. 

Supun votului dumneavoastră Procesul-verbal al şedinţei ordinare a 
Consiliului Judeţean Cluj din data de 31 octombrie 2023.  

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
 În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 32 de voturi „pentru” și 1 
membru nu a votat, situaţie în care Procesul-verbal al şedinţei ordinare a 
Consiliului Judeţean Cluj din data de 31 octombrie 2023 a fost aprobat, fără 
modificări. 

* 
În ceea ce privește proiectul ordinii de zi, în calitate de inițiator, retrag de 

pe proiectul ordinii de zi proiectul de hotărâre aflat la pct. crt. nr. 1.  
De asemenea, propun suplimentarea Proiectului ordinii de zi cu 2 

proiecte de hotărâri, respectiv pct. crt. nr. 15 A și pct. crt. nr. 15B, care v-au fost 
transmise tuturor pe e-mail.  

15A Proiect de hotărâre privind aprobarea  proiectului  “Reabilitarea 
termică și eficientizarea energetică a Spitalului Clinic de Boli Infecțioase Cluj-
Napoca” 

15B Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general propriu 
al Județului Cluj pe anul 2023 

Astfel, supun la vot suplimentarea proiectului ordinii de zi și 
renumerotarea corespunzătoare a punctelor. Vă rog să pregătiţi votul 
electronic. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 32 de voturi „pentru” și 1 

membru nu a votat, astfel că suplimentarea Proiectului Ordinii de zi a fost 
aprobată. 

* 
Fiecare proiect de hotărâre înscris în Proiectul ordinii de zi a acestei ședințe este însoțit 

de un referat de aprobare; de rapoartele compartimentelor de resort din cadrul aparatului de 
specialitate al Consiliului Județean Cluj și de avizele cu caracter consultativ ale comisiilor de 
specialitate ale Consiliului Județean, fiind astfel respectate prevederile art. 182 alin. (4) 
coroborat cu art. 136 alin. (8) și alin. (9) din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare. 

 
* 

În continuare supun la vot Proiectul Ordinii de zi, împreună cu 
suplimentarea aprobată anterior.  Vă rog să pregătiţi votul electronic.  

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operaţiunii de votare se înregistrează: 32 de voturi „pentru” și 1 

membru nu a votat,  astfel că Proiectul Ordinii de zi a fost aprobat și cuprinde, 
după renumerotare, un număr de 15 puncte, după cum urmează: 
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1. Proiect de hotărâre privind însușirea unei documentații cadastrale 
pentru drumul județean DJ 161D km 31+721-31+750 situat pe raza 
administrativ-teritorială a Comunei Unguraș 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

2. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Judeţului Cluj în Adunarea Generală a Acţionarilor la 
Compania de Apă Someș  S.A, în vederea exercitării drepturilor de 
acţionar 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

3. Proiect de hotărâre pentru aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 
obiectivului de investiții “Instalaţii de semnalizare-avertizare incendii, cu 
detectoare, butoane manuale, sonerii şi centrala automată de 
semnalizare-avertizare incendii (I.D.S.A.I.)” la Complex Servicii 
Comunitare Destinat Persoanelor Adulte – Câmpia Turzii 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

4. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean 
Cluj  nr. 139/2021 privind reorganizarea Direcției Generale de Asistență 
Socială și Protecția Copilului Cluj,  aprobarea Organigramei, Statului de 
Funcții și a Regulamentului de organizare și funcționare a aparatului 
propriu și a serviciilor sociale furnizate de către aceasta 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

5. Proiect de hotărâre pentru aprobarea prelungirii perioadei de 
implementare a proiectului ”Extinderea și modernizarea Ambulatoriului 
Clinic de Psihiatrie Pediatrică din cadrul Spitalului Clinic  de Urgență 
pentru Copii Cluj” și a cheltuielilor legate de proiect       

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

6. Proiect de hotărâre pentru aprobarea prelungirii perioadei de 
implementare a proiectului “Construirea sediului Centrului Școlar pentru 
Educație Incluzivă” și a cheltuielilor legate de proiect 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

7. Proiect de hotărâre pentru aprobarea prelungirii perioadei de 
implementare a proiectului "1 Modernizarea și reabilitarea Traseului 
județean 1, format din sectoare de drum ale DJ 107L, DJ 107M și DJ 107N, 
parte a Traseului Regional Transilvania de Nord" și a cheltuielilor legate 
de proiect 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

8. Proiect de hotărâre pentru aprobarea prelungirii perioadei de 
implementare a proiectului “2 Modernizarea şi reabilitarea Traseului 
judeţean 2, format din sectoare de drum ale DJ 105T, DJ 108B şi DJ 109A, 
parte a Traseului Regional Transilvania de Nord” și a cheltuielilor legate 
de proiect 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

9. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean nr. 
229/2022 privind aprobarea Proiectului ”CONSTRUIREA CENTRULUI DE 
TRANSPLANT MULTIORGAN CLUJ” și a Hotărârii Consiliului Județean 
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Cluj nr. 241/2021 pentru aprobarea indicatorilor tehnico-economici ai 
obiectivului de investiții “ANSAMBLUL CLINICILOR UNIVERSITARE – 
AMENAJARE URBANĂ ȘI PEISAJERĂ” 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

10. Proiect de hotărâre privind însușirea unei documentații cadastrale de 
dezlipire pentru imobilul înscris în cartea funciară nr. 279780 Cluj-
Napoca 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

11. Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii 
Consiliului Judeţean Cluj nr. 143/2008 privind însuşirea Inventarului 
bunurilor care alcătuiesc domeniul public al Judeţului Cluj 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

12. Proiect de hotărâre privind aplicarea Legii nr. 296/2023  la întreprinderile 
publice aflate în subordinea sau sub autoritatea Consiliului Județean 
Cluj 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

13. Proiect de hotărâre privind nominalizarea a doi consilieri județeni care 
vor avea calitatea de evaluatori în cadrul comisiei de evaluare anuală a 
performanțelor profesionale individuale ale Secretarului General al 
Județului Cluj 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării unui spațiu cu 
destinație medicală situat în imobilul din municipiul Cluj-Napoca, strada 
Padin nr. 20 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea  proiectului  “Reabilitarea termică 
și eficientizarea energetică a Spitalului Clinic de Boli Infecțioase Cluj-
Napoca” 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

16. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general propriu al 
Județului Cluj pe anul 2023 

Inițiator – Alin Tișe – președinte 

17. Informare privind nivelul de asigurare a securităţii şi a siguranţei civice a 
comunităţii pe cele 9 luni ale anului 2023 

18. Informare privind execuția bugetară a întreprinderilor publice aflate sub 
autoritatea Consiliului Județean Cluj, pe trimestrul III 2023 

19. Diverse 

* 
Dacă sunt situații de conflicte de interese, acestea trebuie anunțate la 

începutul şedinţei, deoarece se consemnează în mod obligatoriu în procesul-
verbal al şedinţei, iar consilierii județeni în cauză sunt obligaţi să se abţină de la 
participarea la adoptarea proiectelor de hotărâri în cauză, respectiv aceștia nu 
mai sunt luați în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârilor 
respective. 
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Dacă sunt astfel de situații, vă rog să le precizați. 
D-na Violeta Mureșan: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 12 (fost pct. crt. nr. 13). 
Dl. Lucian Cordiș: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 12 (fost pct. crt. nr. 13). 
Dl. Gheorghe Iancu: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 12 (fost pct. crt. nr. 13). 
Dl. Iuliu Sămărtean: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectelor de hotărâri înscrise în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 4 (fost pct. crt. nr. 5) și la pct. crt. nr. 16 (fost pct. crt. 
nr. 15B). 
D-na Marinela Marc: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 4 (fost pct. crt. nr. 5). 
Dl. Alexandru Cordoș: 

Nu particip la dezbaterea şi votarea proiectului de hotărâre înscris în 
Ordinea de zi la pct. crt. nr. 12 (fost pct. crt. nr. 13). 
Dl. Alin Tișe: 
 Vă rog, dacă mai sunt intervenții din partea dumneavoastră? 

Dacă nu mai sunt alte intervenții, atunci a rămas înregistrat tot ceea ce 
ați spus și vă propun să mergem mai departe cu derularea acestei ședințe. 

* 
 În conformitate cu prevederile art. 228 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
consilierii judeţeni aflați în conflict de interese au obligaţia să se abţină de la participarea la  
adoptarea proiectelor de hotărârii care le-ar putea produce un folos material și sunt obligați să 
anunţe, la începutul şedinţei, interesul personal pe care îl au la adoptarea proiectelor de 
hotărâri respective.  
 Consilierii județeni care și-au anunţat abținerea de la participarea la adoptarea 
proiectelor de hotărâri pentru situații de conflict de  interese nu mai sunt luați în calcul pentru 
cvorumul necesar adoptării hotărârilor cu privire la care acesta şi-a anunţat interesul şi nu au 
drept de vot la adoptarea acestor hotărâri. 
 În acest context, recapitulativ, situația abținerilor de la participarea la adoptarea 
proiectelor de hotărâri din această ședință este următoarea:  

1. La Proiectul de hotărâre nr. crt. 4 avem 2 abțineri, a domnului Iuliu Sămărtean și a 
doamnei Marinela Marc; 

2. La Proiectul de hotărâre nr. crt. 12 avem 4 abțineri, a doamnei Violeta Mureșan, a 
domnului Lucian Cordiș, a domnului Gheorghe Iancu și a domnului Alexandru Cordoș; 

3. La Proiectul de hotărâre nr. crt. 16 avem 1 abținere, a domnului Iuliu Sămărtean; 
 

* 
 Dacă legat de ordinea de zi mai sunt intervenții? 

Dacă nu sunt intervenții, vă propun să parcurgem punctele de pe 
ordinea de zi, astfel: 

 
1. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind însușirea unei 

documentații cadastrale pentru drumul județean DJ 161D km 31+721-
31+750 situat pe raza administrativ-teritorială a Comunei Unguraș, cu 
mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate nominalizată în 
vederea avizării. 
 

 Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
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Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
D-na Adela Dehenes: 
 Deci se ia pe bucățele, pentru că acolo există o parte care nu este 
practicabilă, 161 D și nu știu dacă despre aceea este vorba să fie acum 
cadastrată sau încă nu suntem atât de avansați... 
Dl. Alin Tișe: 
 N-am înțeles întrebarea... 
D-na Adela Dehenes: 
 Este vorba despre însușirea unei documentații cadastrale pentru un 
anumit segment pe care eu acum nu îl pot identifica... 
Dl. Alin Tișe: 
 De la km 31+721 la km 31+750... 
D-na Adela Dehenes: 
 Da, deci o suprapunere mică însă vreau să întreb dacă este acum 
cadastrat tot drumul, pentru că el este destul de lung și are bucăți 
impracticabile...eu tot timpul vorbesc despre acel drum, între Csaba și Valea 
Ungurașului... 
Dl. Alin Tișe: 
 Adică mă întrebați dacă restul drumului e cadastrat? 
D-na Adela Dehenes: 
 Da! 
Dl. Alin Tișe: 
 Cred că da! Altminteri era prins în totalitate aici pentru cadastrare! 
D-na Adela Dehenes: 
 Ar fi un lucru foarte bun, pentru că acolo s-ar impune un proiect pe 
fonduri europene... 
Dl. Alin Tișe: 
 Doar că aici vizăm o suprapunere, nu altceva... 
D-na Adela Dehenes: 
 Știu, știu, numai așa, în context... 
Dl. Alin Tișe: 
 Cred că este cadastrat, dar verificăm... 
D-na Adela Dehenes: 
 Mersi... 
Dl. Alin Tișe: 
 Bun, dacă legat de proiect sunt intervenții... 

Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 
analizat împreună cu amendamentul aprobat, cu mențiunea că vom utiliza 
votul electronic. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
 În urma operațiunii de votare se înregistrează: 33 voturi “pentru”, astfel 
Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre privind însușirea unei 
documentații cadastrale pentru drumul județean DJ 161D km 31+721-31+750 
situat pe raza administrativ-teritorială a Comunei Unguraș, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 199 

 
* 

*         * 
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2. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind acordarea unui mandat 

special reprezentantului Judeţului Cluj în Adunarea Generală a Acţionarilor 
la Compania de Apă Someș  S.A, în vederea exercitării drepturilor de 
acţionar, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate 
nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 33 voturi “pentru”, astfel 

Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre privind acordarea unui 
mandat special reprezentantului Judeţului Cluj în Adunarea Generală a 
Acţionarilor la Compania de Apă Someș  S.A, în vederea exercitării drepturilor 
de acţionar, acesta devenind   
 

           HOTĂRÂREA NR. 200 
 
* 

*         * 
3. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici ai obiectivului de investiții “Instalaţii de semnalizare-
avertizare incendii, cu detectoare, butoane manuale, sonerii şi centrala 
automată de semnalizare-avertizare incendii (I.D.S.A.I.)” la Complex Servicii 
Comunitare Destinat Persoanelor Adulte – Câmpia Turzii, cu mențiunea că 
a fost analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 33 voturi “pentru”, astfel 

Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre pentru aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții “Instalaţii de 
semnalizare-avertizare incendii, cu detectoare, butoane manuale, sonerii şi 
centrala automată de semnalizare-avertizare incendii (I.D.S.A.I.)” la Complex 
Servicii Comunitare Destinat Persoanelor Adulte – Câmpia Turzii, acesta 
devenind 

 
     HOTĂRÂREA NR. 201 
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* 
*         * 

 
4. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 

Consiliului Județean Cluj  nr. 139/2021 privind reorganizarea Direcției 
Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Cluj,  aprobarea 
Organigramei, Statului de Funcții și a Regulamentului de organizare și 
funcționare a aparatului propriu și a serviciilor sociale furnizate de către 
aceasta, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate 
nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 5 să prezinte avizul. 
 

D-na Violeta Mureșan: 
 Comisia nr.  5 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 31 voturi “pentru” și 2 

membri nu au votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de 
hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Cluj  nr. 139/2021 
privind reorganizarea Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Cluj,  aprobarea Organigramei, Statului de Funcții și a 
Regulamentului de organizare și funcționare a aparatului propriu și a 
serviciilor sociale furnizate de către aceasta, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 202 

 
* 

*         * 
 

5. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru aprobarea prelungirii 
perioadei de implementare a proiectului ”Extinderea și modernizarea 
Ambulatoriului Clinic de Psihiatrie Pediatrică din cadrul Spitalului Clinic  de 
Urgență pentru Copii Cluj” și a cheltuielilor legate de proiect, cu mențiunea 
că a fost analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 

 
Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
D-na Elena Muscă: 
 În legătură cu proiectul acesta și următoarele trei, pentru că au același 
obiect, prelungirea unor proiecte finanțate din fonduri europene, aș dori să vă 
întreb, dacă este doamna Rațiu sau cine poate răspunde...cum afectează 
aceste prelungiri absorbția fondurilor contractate, pentru că până acum, cel 
puțin în spațiul public am vorbit foarte mult despre atragerea fondurilor 
europene la care Consiliul Județean Cluj este campion, dar deja vedem că 
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avem probleme în implementare, întârzieri, proiecte nerealizate și aș vrea să 
știm cum afectează absorbția propriu-zis, deci partea de cheltuieli eligibile 
contractate și dacă ne așteptăm și la alte proiecte să fie încadrate ca 
nefinalizate și prelungite după decembrie 2023 sau chiar etapizate? 
Mulțumesc! 
Dl. Alin Tișe: 
 O avem în sală pe doamna director frumoasă, pregătită bine și prezentă, 
care ne va răspunde punctual la întrebările dumneavoastră, ceea ce mă ajută 
și pe mine...Diana, te rog! 
D-na Diana Coman:    
 Din fericire, banii europeni nu-i pierdem...proiectele continuă doar 
câteva luni din fondurile proprii...sunt singurele care sunt declarate 
nefuncționale până la finalitate, pentru că ele trebuie să aibă hcj-uri, deci, ca 
atare cele care sunt astăzi, sunt sigurele...cred că luna viitoare mai este un 
singur proiect care va veni, dar niciunul dintre ele nu are bani necheltuiți, ce 
este eligibil am cheltuit până la 30 septembrie... 
D-na Elena Muscă: 
  Să înțeleg că celelalte proiecte care apăreau în anexa deciziei, în iulie, 
decizia Comitetului de monitorizare a POR, apăream pe județul Cluj cu vreo 
cinci proiecte cu risc de întârziere...le-am rezolvat pe toate...deci dintre ele doar 
două le avem acum, plus încă două...deci celelalte trei sunt cu Drumul Bistriței, 
mai avem la Traseul 5 ...  
D-na Diana Coman: 

Avem două trasee, aici astăzi, psihiatrie și școala specială, sunt patru și va 
mai veni unul luna viitoare... 
D-na Elena Muscă: 
 Deci va mai veni unu pentru prelungire... 
D-na Diana Coman: 
 Da! Dar tot cu banii europeni cheltuiți! 
D-na Elena Muscă: 
 Mulțumesc! 
Dl. Alin Tișe: 
 Și când se termină acestea, după grafic? Ca să rămână aici pe bandă, să 
pot eu să știu... 
D-na Diana Coman: 
 Sunt în luna mai, drumurile în august...termenul este de finalizare a 
contractului de finanțare, nu a lucrărilor...lucrările se termină mai repede... 
Dl. Alin Tișe: 
 Când? 
D-na Diana Coman: 
 Păi depinde de proiect... 
Dl. Alin Tișe: 
 Acesta de exemplu! 
D-na Diana Coman: 
 Lucrările se termină în februarie, dar au și dotări specifice pentru care 
am organizat câteva licitații și nu a venit nimeni, asta ne va mai întârzia 
probabil vreo două luni și după aceea avem procedurile pe proiectul nostru 
care ne duc până în august...dar efectiv lucrările, recepțiile se vor face la 
începutul anului viitor! 
Dl. Alin Tișe: 
 Ok!  
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D-na Diana Coman: 
 Iar pe drumuri, acolo depindem și de Compania de Apă cum își 
finalizează intervențiile...dar termenele din proiectele de hotărâre avansate 
sunt cele ale contractului de finanțare...și le-am făcut destul de permisive, ca să 
nu mai fie nevoie să le prelungim... 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 
analizat, cu mențiunea că vom utiliza votul electronic. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 33 voturi “pentru”, astfel 

Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre pentru aprobarea 
prelungirii perioadei de implementare a proiectului ”Extinderea și 
modernizarea Ambulatoriului Clinic de Psihiatrie Pediatrică din cadrul 
Spitalului Clinic  de Urgență pentru Copii Cluj” și a cheltuielilor legate de 
proiect, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 203 

 
* 

*         * 
 

6. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru aprobarea prelungirii 
perioadei de implementare a proiectului “Construirea sediului Centrului 
Școlar pentru Educație Incluzivă” și a cheltuielilor legate de proiect, cu 
mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate nominalizată în 
vederea avizării. 
 

Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Probabil și la acesta s-a referit Diana atunci când a răspuns. La acest 
proiect eu țin foarte tare să fie gata, aici când estimăm că o să fie gata 
lucrările? 
D-na Diana Coman: 
 În ianuarie! 
Dl. Alin Tișe: 
 În ianuarie, perfect! 
 Acesta o să fie un proiect impresionant când o să fie gata, o să vedeți. 
Această școală o să fie la fel ca orice școală din Europa cu specificul acesta, cu 
toate condițiile necesare, săli pentru părinții copiilor care îi însoțesc, săli 
speciale pentru terapie, o să vedeți că e impresionantă această școală și mă 
bucur că au reușit colegii mei să câștige acești bani. 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 

analizat, cu mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 32 voturi “pentru” și 1 membru 

nu a votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre pentru 
aprobarea prelungirii perioadei de implementare a proiectului “Construirea 
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sediului Centrului Școlar pentru Educație Incluzivă” și a cheltuielilor legate de 
proiect, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 204 

* 
*         * 

7. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru aprobarea prelungirii 
perioadei de implementare a proiectului "1 Modernizarea și reabilitarea 
Traseului județean 1, format din sectoare de drum ale DJ 107L, DJ 107M și 
DJ 107N, parte a Traseului Regional Transilvania de Nord" și a cheltuielilor 
legate de proiect, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate 
nominalizată în vederea avizării. 

 
Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
D-na Adela Dehenes: 

Cred că, în fapt, știm toți că ambele drumuri, atât acesta, cât și 
următorul, sunt pentru cetățeni un coșmar fără sfârșit. Acuma, sigur că vom 
vota pentru finalizarea lucrărilor, însă cumva trebuie să transmitem mesajul că 
votul de astăzi nu înseamnă că va mai dura încă un an toată nebunia care este 
pe aceste două drumuri.  

Am citit argumentațiile pentru prelungire și sunt niște probleme care, 
practic, sunt punctuale, însă la acest drum, pe lungimea de 40 de km, dacă ne 
referim la proiectul actual, sau următorul, se lucrează deja de șase ani, cu 
multe întreruperi, ... Este foarte greu și cred că ar trebui să cădem cu toți de 
acord că trebuie să avem un alt mecanism de monitorizare a lucrărilor. Eu nu 
cunosc nici o țară în care să se lucreze așa cum se lucrează la noi. Parcă numai 
la noi se adună toate problemele și ghinionul.  

În fapt, drumul acesta este foarte greu de parcurs și aș vrea să ne spună 
doamna director când se finalizează și se recepționează sau dacă se poate 
recepționa parțial, astfel încât să zicem, de exemplu, că podul X mai are nevoie 
de anumite lucrări sau mai trebuie amplasate conductele sau așa mai 
departe... Însă, în rest drumul trebuie să fie, într-o formă sau alta, practicabil.  

De 6 luni capacele pozate pe drumul până în Iara sunt descoperite cinci 
centimetri, astfel că ești nevoit să faci un  slalom pe tot DJ 107M. E o nebunie și 
nu știu să se lucreze în alte locuri așa cum sece la noi și nici de ce le permitem 
constructorilor să lucreze astfel. Ba, mai mult decât atât noi le acordăm acum 
și o prelungire a termenului, care nu știu ce înseamnă, în mod concret.  
Dl. Alin Tișe: 
 Când ați fost ultima dată pe acest drum?  
D-na Adela Dehenes: 

Deci eu merg destul de des pe acest drum și dacă mai văd capacele 
acelea, nu știu cum  ... 
Dl. Alin Tișe: 
 ... dar ați văzut că, dincolo de capace, drumul e aproape gata. 
D-na Adela Dehenes: 

Da, dar nu înțeleg de ce durează atât de mult așternerea stratului de 
uzură, pentru că se putea face din august, ba chiar din iulie, și acum suntem în 
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decembrie. Eu nu înțeleg. Sunt zone în care, punctual, nu se poate pune asfalt 
... dar sunt locuri în care urci și cobori, întruna, de pe un strat pe altul... însă de 
ce nu se finalizează? Cât de mult ne putem amesteca noi ca să monitorizăm 
lucrările și să le spunem că nu se lucrează așa în Europa în anul 2023? Este un 
mod de lucru defectuos pe care nu putem să-l încurajăm ... 
Dl. Alin Tișe: 
 ... deci pe dumneavoastră capacele vă deranjează? 
D-na Adela Dehenes: 
 ... nu există stratul de uzură, astfel că e un provizorat permanent, care 
durează mult prea mult și acum noi, practic, mai acordăm un an de provizorat. 
Sau nu? Ar trebui cumva clarificat acest aspect și dat un mesaj clar... 
Dl. Alin Tișe: 
 ... e vorba de Iara... 
D-na Adela Dehenes: 

... până la Iara. 
Dl. Alin Tișe: 
 ... e vorba de stratul de uzură și capace. Nu știu exact când ... 
D-na Adela Dehenes: 

... deci nu se mai termină... 
Dl. Alin Tișe: 
 ... doamna director, vă rog să interveniți.  
D-na Mariana Rațiu: 
 Avem foarte multe probleme cu aceste lucrări pentru că ne 
suprapunem cu multe proiecte ale primăriilor privind alimentări cu apă, 
canalizare, gaz, și nu putem finaliza lucrările noastre și apoi să vină primăriile să 
facă lucrările lor despre care am vorbit, pentru că s-ar pierde garanția. Acesta 
este unul dintre motivele pentru nu se finalizează lucrările, alături de cel care 
privește tehnica de așternere a stratului de uzură, care nu se poate pune pe 
bucăți, ci trebuie aplicat continuu.  

Legat de acest proiect, pot să vă spun că avem o problemă cu podul, așa 
cum se menționează și în referat... 
D-na Adela Dehenes: 

... da, este o problemă punctuală ... 
D-na Mariana Rațiu: 
 ... vom încerca să facem o recepție a lucrărilor, mai puțin acel pod, ca să 
finalizăm. 

Legat de proiectul nr. 9, în care este vorba de drumul județean ce trece 
prin Chinteni, unde Compania de Apă amplasează conducta de aducțiune 
către Sălăj, a trebuit să așteptăm să se monteze această conducta magistrală. 
Constructorul a așteptat de foarte mult timp să intervină cu lucrările pe acea 
porțiune, pentru că nu ne puteam permite să facem lucrările la drum și apoi să 
se intervină cu lucrările aferente conductei și astfel să se piardă garanția. 
Suntem la momentul în care mai construim conducte, pozăm rețele electrice, 
etc, astfel că trebuie să facem în așa fel încât să coordonăm toate proiectele, 
astfel încât să avem cât mai puține cheltuieli suplimentare, atât noi cât și 
primăriile, iar disconfortul pentru cetățeni să fie cât mai mic.    
D-na Adela Dehenes: 
 Avem și aici un alt termen de recepție sau e tot în decembrie anul viitor?  
Dl. Alin Tișe: 
 La lucrări .... ? 
D-na Adela Dehenes: 
 Da, la lucrări... 
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D-na Mariana Rațiu: 
 Nu. V-a explicat și colega mea Diana Coman că termenele la proiectele 
cu care intrăm azi în ședință sunt pentru proiectul în sine, în general, nu 
pentru durata de execuție. Durata de execuție merge pe contractul de lucrări, 
care este o altă filozofie. Încercăm să  mergem pe recepții parțiale acolo unde 
situația permite, unde sectorul este funcțional, ca să-l putem da în circulație,  
de fapt acesta este circulat. Și noi primim zilnic o grămadă de reclamații, 
pentru că sunt oamenii nemulțumiți și încercăm să rezolvăm toate 
problemele semnalate și să finalizăm lucrările. Aceste proiecte sunt proiecte 
nefinalizate din lotul celor pentru care au fost încheiate contracte cu KIAT. Nu 
sunt proiecte noi, regândite cu proiectări făcute la alt ... 
D-na Adela Dehenes: 
 Mulțumesc! 
Dl. Alin Tișe: 
 Practic, toate aceste drumuri, care cuprind drumul Bistriței(2 sectoare) și 
drumul Gilău – Mărișel, care tocmai a fost recepționat pe partea de lucrări, plus 
drumul de la Săvădisla-Iara-Buru, vor fi terminate, ca și lucrări, undeva până în 
martie – aprilie a anului viitor. Pentru porțiunile care vizează poduri sau alte 
asemenea se vor face recepții parțiale. Dar toate aceste drumuri vor fi în 
condiții optime de a fi circulate. Practic închidem lucrările pe patru drumuri 
importante în primele două luni din ... 

Pe drumul de la Chinteni, la fel, după ce se vor finaliza lucrările la rețeaua 
de alimentare cu apă, în câteva luni se va finaliza și partea de asfalt. Acolo, pe 
lângă lucrările Companiei de Apă au mai fost și lucrările făcute de primărie, la 
rețeaua de alimentare cu apă. Cu toate acestea am făcut acest grafic și am 
convingerea că va fi bine pentru toată lumea, astfel că primăria își va 
implementa proiectul, iar noi o să finalizăm atât magistrala spre Sălăj, cât și 
asfaltul, dar dintr-o altă finanțare.  

Ne dorim ca până în aprilie-mai să avem toate aceste drumuri 
recepționate și finalizate din punct de vedere al construcțiilor, cea ce e o mare 
realizare, deoarece este vorba de sute de kilometrii de drumuri județene. Doar 
drumul spre Mărișel are peste 50 de km. La fel și cel înspre Iara are aproape 50 
de km și cel spre Recea Cristur are peste 50 de km.  
D-na Adela Dehenes: 

Este o clarificare binevenită, domnule președinte. 
D-na Mariana Rațiu: 
 Recepționăm și DJ 108C în 6 decembrie. 
Dl. Alin Tișe: 
 Deci, vedeți că facem recepții... Pentru că urmează an electoral, ar trebui 
să ne gândim să ducem aceste recepții în anul următor. Ar trebui... 
D-na Adela Dehenes: 
 M-am mirat... 
Dl. Mihai Iepure: 
 Să nu facem asta în an electoral ca să nu pățim ca în cazul drumului la 
Gădălin ... 
Dl. Alin Tișe: 
 E foarte în regulă acum drumul de la Gădălin. Dacă mergi acum pe el o 
să vedeți asta...  
Dl. Mihai Iepure: 
 Acuma da, dar...în 2020 ... 
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Dl. Alin Tișe: 
 ... facem recepția și acolo, iar în cazurile în care sunt anumite probleme 
cu intrările în curți, care nu au fost rezolvate încă din diferite motive, o să le 
rezolvăm și pe acelea. Dar, în general drumul acela e în regulă. Vă rog să 
mergeți pe el. Se poate face raliu.  
Dl. Mihai Iepure: 
 ... dar respectând viteza legală, da.  
Dl. Alin Tișe: 
 ... pe acela nu l-am pus la socoteala făcută cu celelalte drumuri finalizate 
și la nr. de kilometri.  
D-na Adela Dehenes: 
 Domnule președinte, totuși mesajul este că trebuie să monitorizăm mult 
mai bine execuția lucrărilor, efectiv. Asta o spun de fiecare dată, pentru că altfel 
constructorii se lăfăie în timp și spațiu și oamenii trăiesc practic din cea ce 
este... 
Dl. Alin Tișe: 
 ... v-aș dori să lucrați cu vreo 10-20 de constructorii măcar trei luni ca să 
vedeți diferența dintre teorie și practică. Mi-aș dori... Să vedeți cum e atunci 
când vin cu diverse motive la care nu ai soluții sau apar probleme la care nu 
găsești rezolvare. Să vedeți atunci cum e.  

În fine, am reținut sugestia, și mi-aș dori și eu să avem o eficiență mai 
bună și să meargă treaba mult bine în raporturile cu constructorii și cu firmele 
care deszăpezesc, dar dacă soliciți explicații acestora, primești un milion de 
astfel de explicații și motive, de ce e așa și nu altfel, de ce au făcut așa și nu 
altfel, etc. Dar nu poți funcționa doar în logica de a aplica amenzi și de a 
sancționa firmele, cea ce ar trebui să facem permanent. Este o logică în care 
nu poți funcționa, pentru că astfel tot profitul lor ar merge pe amenzi și 
sancțiuni.  

În fine, am reținut. Și eu am aceiași nemulțumire legată de eficiență și 
respectarea termenelor, dar am învățat că nu întotdeauna cea ce scrie în 
contracte se poate și realiza, din cauza unor apariției unor situații neprevăzute. 
Am înțeles.  
Dl. Iuliu Sămărtean: 
 Dacă îmi permiteți, domnule președinte, cred că argumentele aduse de 
doamna Rațiu sunt foarte pertinente, față de cea ce a întrebat colega noastră.  
Dl. Alin Tișe: 
 Da. Deci, suntem la proiectul cu nr. 8 și avizul dat de comisia de 
specialitate a fost comunicat. Dacă mai sunt intervenții vă rog să interveniți.  
Dl. Ionuț Florea: 

Aș mai avea eu o intervenție. Profit de deschiderea acestei discuții 
interesante și intervin pentru că am primit sesizări din partea cetățenilor din 
Vlaha și Săvădisla legate de siguranța pietonilor și mai ales a elevilor în zona 
școlilor. Am înțeles că acolo sunt porțiuni de drum cvasi terminate, care nu 
sunt semnalizate corespunzător și se circulă cu viteză, iar după ce vor fi 
finalizate lucrările se va circula cu o viteză și mai mare. Cetățenii și-ar dori să fie 
puse acolo niște ”bumper-e” care să ducă la încetinirea vitezei de circulație a 
mașinilor, mai ales pentru siguranța elevilor. Asta ar fi sugestia și dacă se poate 
face acum ar fi binevenit.  
Dl. Alin Tișe: 
 Domnul Vakar îmi spune că există o solicitare oficială venită de la 
Săvădisla și se așteaptă avizul poliției pentru montare, însă trebuie ca toți 
oamenii din zonă să-și dorească acest lucru. Am mai avut situații în care unii 
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au dorit asta, iar alți nu au vrut să se monteze astfel de dispozitive în preajma 
caselor lor, pentru că acestea ar fi afectate .. 
Dl. Ionuț Florea: 

Da, îmi dau seama ... probabil că aceia care nu locuiesc acolo, nu doresc, 
iar cei care locuiesc acolo, doresc... 
Dl. Alin Tișe: 
 Avem deschidere să facem asta, dacă poliția avizează montarea acelor 
dispozitive, dar dacă o să fie discuții între proprietarii caselor învecinate, va 
trebui să găsim o soluția optimă. Am montat de exemplu în Mica și apoi a 
trebuit să le demontăm, pentru că oamenii au reclamat faptul că frânarea și 
trepidațiile din zonă le distruge casele. De principiu suntem de acord, acolo 
unde primăriile ne cer asta.  
Dl. Ionuț Florea: 

Mulțumesc! 
Dl. Alin Tișe: 

Da!  
Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 

analizat, cu mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 32 voturi “pentru” și 1 

membru nu a votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre 
pentru aprobarea prelungirii perioadei de implementare a proiectului "1 
Modernizarea și reabilitarea Traseului județean 1, format din sectoare de drum 
ale DJ 107L, DJ 107M și DJ 107N, parte a Traseului Regional Transilvania de 
Nord" și a cheltuielilor legate de proiect, acesta devenind 
 

HOTĂRÂREA NR. 205 
 
* 

*         * 
 

8. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru aprobarea prelungirii 
perioadei de implementare a proiectului “2 Modernizarea şi reabilitarea 
Traseului judeţean 2, format din sectoare de drum ale DJ 105T, DJ 108B şi 
DJ 109A, parte a Traseului Regional Transilvania de Nord” și a cheltuielilor 
legate de proiect, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate 
nominalizată în vederea avizării. 
 

Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 
 Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  

Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 
mențiunea că vom utiliza votul electronic. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 33 voturi “pentru”, astfel 

Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre pentru aprobarea 
prelungirii perioadei de implementare a proiectului “2 Modernizarea şi 
reabilitarea Traseului judeţean 2, format din sectoare de drum ale DJ 105T, DJ 
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108B şi DJ 109A, parte a Traseului Regional Transilvania de Nord” și a 
cheltuielilor legate de proiect, acesta devenind 
 

HOTĂRÂREA NR. 206 
 
* 

*         * 
 

9. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Județean nr. 229/2022 privind aprobarea Proiectului 
”CONSTRUIREA CENTRULUI DE TRANSPLANT MULTIORGAN CLUJ” și a 
Hotărârii Consiliului Județean Cluj nr. 241/2021 pentru aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici ai obiectivului de investiții “ANSAMBLUL 
CLINICILOR UNIVERSITARE – AMENAJARE URBANĂ ȘI PEISAJERĂ”, cu 
mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate nominalizată în 
vederea avizării. 

 
Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 
 Despre acest proiect aș vrea să vă spun că suntem în faza de licitație, de 
analiză și adjudecare a licitației, practic suntem avansați cu proiectul în sine, la 
fel cum suntem tot în fază de analiză și adjudecare și cu Spitalul de Copii, 
practic dacă luați azi proiectele din țară pe PNRR care au fost prinse în 
finanțare, o să vedeți că cele două sunt de departe primele în țară, dar nu sunt 
pe lista PNRR, din păcate. Nu există, în momentul de față, nici un proiect în 
fază de adjudecare în PNRR. Am speranța că într-un final și nu într-o perioadă 
foarte lungă, ci foarte scurtă, o să primim finanțare pentru Spitalul de Copii, ea 
nu trebuie să fie integrală în acest an sau în anul următor, pentru că nu poți 
lucra de toți banii într-un an, finanțarea trebuie să vină treptat pe măsură ce se 
poate lucra și sunt convins că vom obține finanțare, iar dacă pentru Centrul de 
Transplant nu va fi finanțare, atunci și acolo vom adjudeca sub condiție 
suspensivă sau cu semnarea contractului la un anumit termen, urmând să 
vedem ce vom face legat de finanțare. Și aici vom încerca pe altă finanțare, 
dacă nu se poate pe PNRR, deși o să vedeți în primăvară când o să se cearnă 
treaba, o să vedeți proiecte care vor fi scoase pentru că nu vor putea obține 
finanțarea. De aceea nu am oprit procedura, din contră, am zis  să ajungem la 
un câștigător cu condiție suspensivă, ca în momentul în care într-un număr de 
luni sau într-un termen stabilit vom obține finanțarea să putem doar să dăm 
drumul la lucrări. Așa cum este acum proiectul, în mod evident neavând 
finanțarea, nu ai cum să începi lucrarea. Să nu pară o nebunie, că de ce noi, 
fără bani, pentru că există această formulă de a putea adjudeca, a avea fie un 
termen de semnare a contractului, fie o semnare cu termen suspensiv, în care 
constructorul menține prețul într-un număr de luni și tu abții finanțarea, poți 
să începi lucrarea. Încercăm și asta, adică nu renunțăm, până la urmă tot îi 
dăm de capăt și eu sunt foarte hotărât să ne zbatem pentru aceste finanțări. 
Îmi pare foarte rău, Spitalul de Copii a fost scos de pe lista PNRR în perioada 
guvernării USR, dacă îmi amintesc foarte bine, de doamna ministru, ceea ce 
este foarte grav. 
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Dl. Mihai Iepure: 
 Dați-mi voie să vă contrazic domnule președinte, nu a fost scos în 
perioada USR și chiar voiam să precizez că, așa cum bine spuneați, atât Spitalul 
de Copii cât și Centrul de Transplant erau într-o fază avansată... 
Dl. Alin Tișe: 
 Vedeți că v-am lăsat să vorbiți deși nu mi-ați cerut cuvântul! 
Dl. Mihai Iepure: 
 Îmi cer scuze! 
Dl. Alin Tișe: 
 Da, vă rog! 
Dl. Mihai Iepure: 
 Voiam să subliniez ..... 
Dl. Alin Tișe: 
 Ca să nu spuneți că e dictatura majorității! 
Dl. Mihai Iepure: 
 Voiam să subliniez exact ceea ce ați spus și dumneavoastră că cele 2 
spitale au fost scoase din finanțarea PNRR, deși erau într-o fază avansată, iar 
asta nu ne arată decât că a fost o decizie politică greșită din punctul meu de 
vedere. Să ai un centru universitar mare ca și Clujul și să nu poată să facă 2 
spitale de care are nevoie și în care am demonstrat că avem experiență și 
medici buni, atât la Spitalul de Copii cât și la Centrul de Transplant și dacă-mi 
permiteți să adresez și o întrebare, care credeți că ar fi sursa de finanțare 
posibilă pentru Centrul de Transplant dacă PNRR-ul nu va fi, având în vedere 
faptul că și timpul va fi scurt, din 2024 și până în 2026? 
Dl. Alin Tișe: 
 Noi, cu colegii noștri care au muncit de 2 ani la acest proiect, deci faptul 
că noi l-am avut gata, asta înseamnă că noi am anticipat mai demult și noi am 
lucrat la el, nu vreau să știți ce complicat a fost până am luat terenul pentru 
Spitalul de Copii, vreo doi ani am muncit doar să luăm terenul, am avut vreo 4 
locații care s-au demonstrat că nu sunt bune, noi lucrăm la acestea de ani de 
zile. Atunci aceștia care ne analizează și ne critică, ne spun că de unde aveți voi 
atât de repede proiectul, păi de acolo, că de 2 ani noi tot dezbatem să luăm 
teren, să facem SF, PT. Întorcându-mă la întrebarea dumneavoastră, noi 
analizăm mai multe variante /  scenarii de finanțare, un scenariu este să intrăm 
pe lista PNRR în momentul în care în primăvară se va vedea faptul că nu au 
cheltuit banii, ceea ce se va întâmpla, avem experiența retrospectivă de acum 
4 ani când am intrat cu 11 drumuri din 11 pe țară, numai noi aveam pregătite și 
am intrat cu toate. Deci prima ar fi PNRR, a doua ar fi fondul de sănătate pe 
care îl creează ministerul, de 10 sau 30 miliarde și unde vor intra spitalele care 
nu au intrat pe finanțările celelalte. De asemenea, înțeleg că putem accesa din 
primăvară și pe programul operațional sectorial de sănătate, cel puțin așa îmi 
spun colegii mei, care este o altă finanțare, iar aceea poate fi și pentru Spitalul 
de Copii și pentru Centrul de Transplant, precum și fonduri prin BEI. Dacă 
ajungem la concluzia că niciunul dintre acestea nu sunt pentru a finanța 
Centrul de Transplant, atunci ne vom reorganiza / reprofila pentru ca măcar 
Institutul de Transplant să-l putem face într-o formă în care el să poată intra în 
această clădire și avem inclusiv varianta de a face o concesiune de lucrări, în 
sensul în care cineva să construiască rapid pe banii lui Institutul de Transplant 
Renal, care oricum nu poate fi închis și să putem valorifica restul clădirii pentru 
alte corpuri medicale. Nu vă ascund că, având în vedere lipsa de empatie, nici 
nu știu cum să spun ca să nu îi jignesc, a ministerului față de aceste proiecte, 
nu vă ascund că ei ar putea și după ce construim această clădire, să nu o 
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consideră potrivită și să nu o aprobe să facem un Institut Multiorgan de 
Transplant, că ministerul poate să se opună. Acum avem aprobarea de le 
minister pentru cele 2 obiective ca oportunitate, dar când sunt gata, ele 
trebuie să fie preluate de minister cu aviz de funcționare. Mă pot aștepta ca 
ministerul să spună că nu le preluăm, că e cheltuiala prea mare, nu avem 
nevoie de un institut cu 4 tipuri de organe și nu ne interesează decât un corp 
de clădire pentru Institutul de Transplant. Mă pot aștepta la orice, pentru că nu 
există logică în deciziile acestea, din păcate. 
Dl. Mihai Iepure: 
 Dacă-mi permiteți o intervenție? 
Dl. Alin Tișe: 
 Da, vă rog! 
Dl. Mihai Iepure: 
 Legat de ceea ce ziceați mai devreme, exact în guvernarea USR aceste 
spitale au primit aceste avize din partea Ministerului Sănătății. 
Dl. Alin Tișe: 
 Nu, nu! 
Dl. Mihai Iepure: 
 În 2021 a mai fost o discuție... 
Dl. Alin Tișe: 
 Acum le-am primit, de ceva timp! 
Dl. Mihai Iepure: 
 Da și în 2021 a fost ceva discuție, când am discutat despre lifturile de 
transport și atunci a venit o adresă din partea Ministerului Sănătății cu un aviz 
favorabil pentru desfășurarea activității de transplant și din păcate în actuala 
guvernare aceste spitale au fost scoase din PNRR. 
Dl. Alin Tișe: 
 Am înțeles! 
 Eu știu una și bună, că tot răul în materie de spitale e de la USR! 
Dl. Mihai Iepure: 
 Îmi pare rău că aveți această idee.... 
Dl. Alin Tișe: 
 Asta trebuie spus în mod constant... 
Dl. Mihai Iepure: 
 PNRR-ul pentru sănătate a fost scris în perioada USR și aceste spitale au 
fost incluse. 
Dl. Alin Tișe: 
 Nemaivorbind de centura de ocolire și celelalte pe care ați avut foarte 
mari mintioși acolo la Ministerul Transporturilor, care ne-au scos centura și 
metroul. 
Dl. Mihai Iepure: 
 Și acolo a fost o discuție cu autoritățile locale, respectiv cu Primăria 
Municipiului Cluj-Napoca. 
Dl. Alin Tișe: 
 Nu are rost să mai continuăm, că eu am o altă părere, eu consider în 
continuare că USR-ul a sabotat dezvoltarea Clujului și faptul că, la nivel 
județean, grupul USR și-a nuanțat poziția și a înțeles că până la urmă nu e 
numai alb și negru totul, că poate fi și cu nuanțe de gri, roz, bej, nu?  

Doamna Dehenes sunt și nuanțe de diferite forme, deci nu pot fi numai 
alb și negru?  
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Atunci lucrurile în viața reală sunt puțin diferite decât așa cum credeam 
și eu când eram foarte tânăr și credeam că totul e așa: rău, bun, rău, bun. Nu e 
așa! 
Dl. Mihai Iepure: 
 Domnule președinte, și la nivelul județului noi întotdeauna am votat 
pentru proiectele de dezvoltare, deci nu..... 
Dl. Alin Tișe: 
 Nu întotdeauna, câteodată, când v-ați dat seama că nu....., dar nu 
întotdeauna. 
Dl. Mihai Iepure: 
 Întotdeauna, cu excepțiile în care am precizat motivul pentru care ne-
am abținut sau am votat împotrivă. 
Dl. Alin Tișe: 
 În fine, mai aveți timp până anul viitor să..... mai aveți timp sigur să...., 
acum chiar dacă sperați că veți câștiga 80% la consiliul județean sau nu, 48 % 
scuzați-mă, singuri tot nu puteți să guvernați județul, tot vă mai trebuie pe 
cineva să luați acolo, adică ..... nu veți putea singuri. 
 Bun! Haideți să votăm! 
 Îmi cer iertare că iar am divagat puțin, dar .... 
Dl. Mihai Iepure: 

Mulțumesc de lămuriri! 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 
analizat, cu mențiunea că vom utiliza votul electronic. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 33 voturi “pentru”, astfel 

Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre pentru modificarea 
Hotărârii Consiliului Județean nr. 229/2022 privind aprobarea Proiectului 
”CONSTRUIREA CENTRULUI DE TRANSPLANT MULTIORGAN CLUJ” și a 
Hotărârii Consiliului Județean Cluj nr. 241/2021 pentru aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici ai obiectivului de investiții “ANSAMBLUL CLINICILOR 
UNIVERSITARE – AMENAJARE URBANĂ ȘI PEISAJERĂ”, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 207 

 
* 

*         * 
 

10. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind însușirea unei 
documentații cadastrale de dezlipire pentru imobilul înscris în cartea 
funciară nr. 279780 Cluj-Napoca, cu mențiunea că a fost analizat în comisia 
de specialitate nominalizată în vederea avizării. 

 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Am întrebat pentru ce este dezmembrarea, probabil că ați citit în referat, 
că am scris noi acolo, este vorba despre terenul pe care îl acordăm Mitropoliei 
pentru a se extinde Centrul ,,Sfântul Nectarie”. 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
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Dl. Mihai Iepure: 
 O scurtă intervenție dacă îmi permiteți. 
Dl. Alin Tișe: 

Da, vă rog. 
Dl. Mihai Iepure: 

Domnule președinte mă bucur că acordăm sprijin acestui Centru de 
îngrijiri paleative ,,Sfântul Nectarie” și profit de această ocazie să-l felicit încă o 
dată pe medicul și preotul care mi-a fost coleg de generație, care conduce 
acest centru și  face o treabă foarte bună pentru pacienții care au nevoie de 
îngrijiri în ultimele momente din viață. Mulțumesc!  
Dl. Alin Tișe: 
 Da. Îmi amintesc că întâmplător tot eu eram președinte de consiliu 
județean când s-a acordat terenul pentru prima construcție, acum câțiva ani. 
Atunci era o reținere din partea consiliului și a consilierilor să voteze înstrăinări 
de imobile, diminuare de patrimoniu. A fost o întreagă discuție atunci că de ce 
se face cadou Bisericii Ortodoxe, la fel a fost când am acordat teren aici lângă 
noi au fost multe comentarii sau la Sapientia pe Calea Turzii când am mai 
acordat iar o bucată.  
Însă eu am considerat că dacă putem din patrimoniu să ajutăm și alte instituții 
să-și dezvolte proiectele, să o facem.  Acum e mult mai simplu. Consilierii 
înțeleg mult mai bine ce înseamnă asta. Atunci era o reținere, se temeau să nu 
răspundă personal, în fine. 
Deci începuturile au fost mai complicate. Acum iată, e un proiect normal în 
care nu avem dezbateri multe, totul e firesc, dar la vremea respectivă a fost 
într-adevăr complicat. Cred că o parte dintre voi ați fost și atunci consilieri.  
Dl. Mihai Iepure: 
 Dacă îmi mai permiteți o mică precizare, este chiar un serviciu public pe 
care acest spital îl face și compensează un deficit din alte domenii pentru că 
locuri de paleație există foarte puține în sistemul medical și din păcate nevoia 
este mare. 
Dl. Alin Tișe: 
 De acord. 
Dl. Iuliu Sămărtean: 
 Dacă îmi permiteți și mie domnule președinte. Și noi îl felicităm pe 
preotul doctor Bogdan Chiorean pentru inițiativă și pentru tot ceea ce face 
acolo. Mulțumim! 
Dl. Alin Tișe: 
 Dacă mai sunt intervenții. Vă rog doamna Chiorean. 
D-na Elena Chiorean: 
 Domnule președinte, stimați colegi vreau și eu să mă alătur celor care îi 
felicită pe toți cei care au astfel de inițiative. Sigur este un domeniu în care e 
nevoie de mult mai mult sprijin din partea noastră a consiliului județean. Știm 
cu toții că numărul persoanelor în vârstă, mai ales a persoanelor în vârstă care 
suferă de boli cronice progresive în special oncologice este din ce în ce mai 
mare. În contextul în care tinerii și copiii acestor persoane sunt stabiliți și 
plecați în străinătate, aceste persoane rămân în mare parte mulți dintre ei în 
sarcina noastră, astfel că așa cum spunea și antevorbitorul meu numărul 
locurilor în astfel de instituții publice sau private este mult prea mic față de 
necesitatea care există în acest moment. Poate ar trebui să ne gândim și noi la 
un proiect al consiliului județean pe viitor, finanțat din fonduri europene astfel 
încât să venim în sprijinul beneficiarilor. Mulțumesc! 
Dl. Alin Tișe: 
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 Da, de acord cu dumneavoastră. Domnul Vakar, vă rog. 
Dl. Istvan Vakar: 

Aș vrea să completez la ceea ce a spus domnul președinte că în primul 
mandat nu numai că s-a acordat terenul, s-a acordat și finanțare pentru 
începerea acestui proiect. Din păcate nu este vorba numai despre oameni în 
vârstă, sunt și oameni foarte tineri care ajung la paleație, ceea ce este foarte 
grav. Dar este foarte bun și foarte important proiectul deoarece se face un 
serviciu pentru persoanele care de acolo doar ,,dincolo,, trec. Trebuie să 
sprijinim cu toate forțele, cu teren, cu ce se mai poate. Și da, este nevoie de un 
al doilea corp de clădire, din păcate cererea este mare. De asta se face 
dezmembrarea ca mai apoi să se poată face. Și să ne pregătim, să vedem cum 
stăm cu banii, poate vom vedea domnule președinte și vremuri mai bune de 
la bugetul central și va trebui să ajutăm în continuare. Mulțumesc! 
Dl. Alin Tișe: 

Mulțumesc! 
Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 

analizat, cu mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 33 voturi “pentru”, astfel 

Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre privind însușirea unei 
documentații cadastrale de dezlipire pentru imobilul înscris în cartea funciară 
nr. 279780 Cluj-Napoca, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 208 

 
* 

*         * 
 

11. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre pentru modificarea și completarea 
Hotărârii Consiliului Judeţean Cluj nr. 143/2008 privind însuşirea 
Inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public al Judeţului Cluj, cu 
mențiunea că a fost analizat în comisia de specialitate nominalizată în 
vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 

În urma operațiunii de votare se înregistrează: 32 voturi “pentru” și 1 membru nu a 
votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre pentru 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Judeţean Cluj nr. 143/2008 
privind însuşirea Inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public al 
Judeţului Cluj, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 209 

* 
*         * 
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12. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aplicarea Legii nr. 296/2023  

la întreprinderile publice aflate în subordinea sau sub autoritatea 
Consiliului Județean Cluj, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de 
specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 4 să prezinte avizul. 
 

Dl. Alexandru Cordoș: 
 Comisia nr.  4 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt, vă rog să pregătiți votul. 

Dl. Ionuț Florea: 
Aș avea totuși o intervenție! 

Dl. Alin Tișe: 
Da, vă rog! 
Bine că va lăsat colega să puteți.... 

Dl. Ionuț Florea: 
Da, chiar îi mulțumesc Elenei că mi-a adus aminte. 
Am discutat împreună cu colegii mei și am avea rugămintea, dacă se 

poate, să primim o informare cu privire la măsurile care au fost luate de fiecare 
întreprindere pe această lege. 
Dl. Alin Tișe: 

Domnul secretar îmi spune că în hotărâre este prinsă obligativitatea CA-
ului, că practic prin lege se deleagă CA-urilor la anumite entități și obligația să 
ne comunice exact măsurile luate, iar acolo unde luăm noi direct, acestea vor fi 
în fața dumneavoastră prin hotărâre. Practic, ori într-o formă ori în alta, cum 
prevede legea, dar o să aveți cunoștință și de una și de alta, e clar. 

Dacă mai sunt alte intervenții? 
Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 

analizat, cu mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 28 voturi “pentru” și 5 

membri nu au votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de 
hotărâre privind aplicarea Legii nr. 296/2023  la întreprinderile publice aflate în 
subordinea sau sub autoritatea Consiliului Județean Cluj, acesta devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 210 

 
* 

*         * 
 

13. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind nominalizarea a doi 
consilieri județeni care vor avea calitatea de evaluatori în cadrul comisiei de 
evaluare anuală a performanțelor profesionale individuale ale Secretarului 
General al Județului Cluj, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de 
specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 1 să prezinte avizul. 
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Dl. Iuliu Sămărtean: 
 Comisia nr.  1 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dl. Mihai Iepure: 
 Doresc să fac un amendament din partea grupului USR, domnule 
președinte, colegele noastre cu siguranță au experiență în această comisie, dar 
cu siguranță este bine venită și o experiență nouă, motiv pentru care 
propunem să ne gândim și la viitor și să oferim posibilitatea și altor consilieri să 
aibă experiență din această comisie și în spiritul art. 485 alin. (5) din Codul 
administrativ, formulăm prezentul amendament prin care propunem 
modificarea art. 1 prin înlocuirea doamnei Angela Marchiș cu subsemnatul 
Mihai Iepure. 
Dl. Iuliu Sămărtean: 

V-ați autopropus? 
Dl. Mihai Iepure: 

Este obligație liderului de grup să propună amendamentele în numele 
grupului. 
Dl. Alin Tișe: 

Sunt 3 candidați pe două locuri. De fapt e amendament, supunem la vot 
amendamentul prima dată. 

Bun! 
Având în vedere faptul că sunt 3 nominalizări pe 2 locuri, supun la vot 

amendamentul domnului Iepure de a o înlocui pe doamna Marchiș Angel cu 
domnul Iepure Mihai, iar colegii mei trebuie să meargă să tipărească buletine 
de vot. 
 Propun să facem o mică pauză, așteptăm să vină buletinele de vot 
pentru amendament. 

Pauză 
Ținând cont de faptul că buletinele de vot au fost tipărite, supun la vot 

amendamentul prezentat de domnul Iepure în numele grupului USR, cu 
mențiunea că vom utiliza votul secret prin buletine de vot. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul secret prin buletine de vot. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 6 voturi “pentru”, 26 voturi 

”împotrivă” și 1 buletin a fost anulat, astfel că amendamentul a fost respins. 
* 

Dacă nu mai sunt alte intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre 
analizat, cu mențiunea că vom utiliza votul secret prin buletine de vot. 

Se procedează la vot, utilizându-se votul secret prin buletine de vot. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 26 voturi “pentru” 6 

”abțineri” și 1 vot ”împotrivă”, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de 
hotărâre privind nominalizarea a doi consilieri județeni care vor avea calitatea 
de evaluatori în cadrul comisiei de evaluare anuală a performanțelor 
profesionale individuale ale Secretarului General al Județului Cluj, acesta 
devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 211 

 
* 

*         * 
 

14. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea concesionării 
unui spațiu cu destinație medicală situat în imobilul din municipiul Cluj-
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Napoca, strada Padin nr. 20, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de 
specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 5 să prezinte avizul. 
 

D-na Violeta Mureșan: 
 Comisia nr.  5 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul secret prin buletine de vot. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul secret prin buletine de vot. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 31 voturi “pentru”, 1 

”abținere” și 1 vot ”împotrivă”, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de 
hotărâre privind aprobarea concesionării unui spațiu cu destinație medicală 
situat în imobilul din municipiul Cluj-Napoca, strada Padin nr. 20, acesta 
devenind 

 
HOTĂRÂREA NR. 212 

 
* 

*         * 
 

15. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind aprobarea  proiectului  
“Reabilitarea termică și eficientizarea energetică a Spitalului Clinic de Boli 
Infecțioase Cluj-Napoca”, cu mențiunea că a fost analizat în comisia de 
specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
 

Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 32 voturi “pentru” și 1 

membru nu a votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de hotărâre 
privind aprobarea  proiectului  “Reabilitarea termică și eficientizarea 
energetică a Spitalului Clinic de Boli Infecțioase Cluj-Napoca”, acesta devenind 

 
     HOTĂRÂREA NR. 213 

 
* 

*         * 
 

16. Punem în discuţie Proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului 
general propriu al Județului Cluj pe anul 2023, cu mențiunea că a fost 
analizat în comisia de specialitate nominalizată în vederea avizării. 
 
Rog Comisia de specialitate nr. 2 să prezinte avizul. 
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Dl. Lucian Cordiș: 
 Comisia nr.  2 acordă aviz favorabil. 
Dl. Alin Tișe: 

Dacă sunt intervenţii, vă rog să le precizaţi.  
Dacă nu sunt intervenții, supun la vot proiectul de hotărâre analizat, cu 

mențiunea că vom utiliza votul electronic. 
Se procedează la vot, utilizându-se votul electronic. 
În urma operațiunii de votare se înregistrează: 30 voturi “pentru” și 3 

membri nu au votat, astfel Consiliul Județean Cluj adoptă Proiectul de 
hotărâre privind rectificarea bugetului general propriu al Județului Cluj pe 
anul 2023, acesta devenind 

 
     HOTĂRÂREA NR. 214 

 
* 

*         * 
 

17. Punem în discuție Informarea privind nivelul de asigurare a securităţii şi a 
siguranţei civice a comunităţii pe cele 9 luni ale anului 2023, cu mențiunea 
că a fost analizată în comisiile noastre de specialitate. 

 
Cine doreşte să ia cuvântul în legătură cu această informare? 

            
Dacă nu sunt intervenţii cu privire la această informare, constatăm că, 

Consiliul Judeţean Cluj a luat act de Informarea privind nivelul de asigurare a 
securităţii şi a siguranţei civice a comunităţii pe cele 9 luni ale anului 2023. 

 
* 

*         * 
 

18. Punem în discuție Informarea privind execuția bugetară a întreprinderilor 
publice aflate sub autoritatea Consiliului Județean Cluj, pe trimestrul III 
2023, cu mențiunea că a fost analizată în comisiile noastre de specialitate. 

 
Cine doreşte să ia cuvântul în legătură cu această informare? 

            
Dacă nu sunt intervenţii cu privire la această informare, constatăm că, 

Consiliul Judeţean Cluj a luat act de Informarea privind execuția bugetară a 
întreprinderilor publice aflate sub autoritatea Consiliului Județean Cluj, pe 
trimestrul III 2023. 

 
* 

*         * 
 

19. Diverse 
 

Dacă sunt intervenții la punctul Diverse, vă rog, scurt și la obiect. 
Dl. Ionuț Florea: 

Aș avea o intervenție, dacă nu mai este altcineva. 
Dl. Alin Tișe: 

Vă rog! 
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Dl. Ionuț Florea: 
După cum probabil ați aflat, luna aceasta Consiliul Local Turda a aprobat 

o hotărâre la inițiativa primarului, prin care au eliminat stații de transport care 
fac parte din Programul Județean de Transport.  

Cetățenii au fost foarte nemulțumiți, au făcut petiții, au făcut grupuri de 
facebook, mai ales cei care fac naveta către Cluj dar poate și către Câmpia 
Turzii au fost foarte afectați.  

Noi am studiat legislația și e clar că hotărârea CL Turda încarcă mai 
multe acte normative, pot să vi le înșir dar nu asta e important, cert e că 
modificări asupra programului de transport intrajudețean numai noi, ca și 
Consiliul Județean, putem face astfel ei nu pot scoate stații pentru că astfel se 
încarcă programul de transport intrajudețean și se încalcă efectiv contractele 
semnate cu transportatorii care trebuie să respecte anumite stații. 

Rugămintea mea ar fi să nu asistăm pasiv la lucrul acesta și eventual să 
întreprindem acele măsuri care ne stau în putere astfel încât cetățenii din 
Turda și Câmpia Turzii să beneficieze de transport decent așa cum îl așteaptă 
și să îi ajutăm pe subiectul acesta. 
Dl. Alin Tișe: 

Cunoaștem subiectul, situația acolo este un pic mai complicată în sensul 
că, în momentul în care noi am aprobat traseele și le-am licitat, primăria din 
Turda ne-a comunicat o listă cu stații care erau mult mai multe decât cele de 
acum. 

Între timp cei de acolo și-au dat seama că transportatorul sau 
transportatorii practic fac și transport în interiorul localității, ajungând până la 
cele mai îndepărtate stații și traversând orașul făcând transport pentru firma 
proprie și practic ajungând să dea faliment, pentru că toți cei ce veneau din 
afara orașului Turda mergeau cu aceste firme, nu mai luau firma de transport 
în comun al primăriei și atunci primarul și consiliul local spune, noi suntem de 
acord să facem transport în afara localității dar la intrarea în localitate, 
indiferent de unde vine acest transport, să lase oamenii jos firmele de 
transport intrajudețean iar în interior sa transporte firma, exact ca în 
municipiu, să fie transportată numai de societatea care este a primăriei.  

În acest sens primăria a revenit și a spus, avem doar 4 stații în care dorim 
să lase oamenii respectiv în 4 intrări, iar în restul nu suntem de acord să 
transporte în interiorul localității, ca atare, revocăm hotărârea inițială care a 
fost dată acum ceva vreme și vă dau noile stații care sunt în număr de 2 sau 3 
sau 4, ca atare vă rog să vă conformați întrucât pe raza localității noastre nu 
mai suntem de acord să îi lăsăm și noi suntem suverani să decidem asta. 

Sigur, noi avem o hotărâre mai de demult în care sunt toate stațiile 
prinse, adică cele multe, acuma revenind primăria supra deciziei, noi nu 
putem să o ignorăm, faptul că primăria refuză să accepte acuma stațiile pe 
motiv că sunt prea multe și se substituie transportatorului orașului și îl 
falimentează  au și ei o justificare și atunci noi trebuie să găsim formula în care 
pe de o parte să ținem cont de voința orașului, a municipiului, a consiliului 
local, pe de altă parte ținem și de interesul oamenilor și interesul firmei care 
operează în momentul de față și care susține că nu poți unilateral să modifici 
traseele modificând stațiile. Aicea suntem. Probabil că va fi un litigiu pe care îl 
va tranșa instanța că eu nu pot să vă spun cine are dreptate.  
Dl. Ionuț Florea: 

Îmi dau seama că Consiliul Județean aicea nu a impactat în deciziile sale 
negativ ci asupra sa s-au răsfrânt deciziile luate de CL Turda dar cu siguranță 
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nici noi nu putem să lăsăm lucrurile așa, fiecare să taie stații după cum îl taie 
capul. 

 Până la urmă s-au făcut niște licitații, operatorii respectivi și-au făcut 
niște calcule, cetățenii și-au făcut niște calcule și atunci ar trebui respectate, 
eventual o altă discuție în 2027 când se vor licita din nou traseele sau o 
colaborare mai strânsă între Primărie, Consiliul Județean, adică să știm și noi 
ce se modifică, acuma cetățenii ne sună pe noi și ne întreabă, voi ce faceți 
acolo, dormiți că uite ăsta ne lasă fără transport, putem intra sigur și în 
discuție, când se face transport intern și cât nu se face dar cert e că cetățenii se 
plâng că trebuie să meargă câțiva km în fiecare zi ca să ajungă în stațiile de 
unde acuma ar trebui să meargă către Câmpia Turzii și Cluj. 
Dl. Alin Tișe: 

Colegii mei îmi spun că transportatorul care operează acuma are doar 
până în iulie 2024 contract. 
Dl. Ionuț Florea: 

Ok, până în iulie. 
Dl. Alin Tișe: 

Dar pentru noile trasee licitate vom ține cont de ultima voință a 
primăriei. 
Dl. Ionuț Florea: 

Am înțeles, atunci, da, într-adevăr. 
Dl. Alin Tișe: 
 ....constructorul ca fiind obținut urmare a unei proceduri transparente de 
licitație doar până în iulie 2024. 
Dl. Ionuț Florea: 

Am înțeles, e clar că nu putem face decât ceea ce legea și 
regulamentele ne permit, probabil până în iulie ar trebuie respectat, cu atât 
mai mult ar fi trebuit respectat transportul și apoi în urma unei consultări cu 
cetățenii sau cu Turda ar fi trebuit să introducem.... 
Dl. Alin Tișe: 

De principiu, transportul intrajudețean nu are de ce să intre și nu are 
cum intra legal pe transportul municipal.  

Acuma că Primăria și-a schimbat punctul de vedere, e un aspect, că 
cetățenii poate că ar fi mai comod să nu mai coboare la intrarea în Turda ci 
doar la ieșirea din Turda, că ei locuiesc într-o zonă îndepărtată față de unde vin. 
Probabil că e mai comod și pentru oameni, acuma nu știu dacă e mai ieftin, 
dar mai comod sută la sută este, dar pe de altă parte nu putem noi hotărî în 
locul Primărie Turda. 
Dl. Ionuț Florea: 

Sunt de acord, cel puțin nu acuma, sau acuma am putea având în 
vedere că este licitat un transport, un program de transport care trebuie 
respectat, acuma am putea, dacă se va licita din nou traseul și va fi un alt... 
Dl. Alin Tișe: 

Părerea mea este că se va ajunge la instanță, indiferent ce hotărâre dăm 
noi, se va ajunge la instanță și acolo se va tranșa, eu cred că trebuie să 
urmărim interesul oamenilor. 
Dl. Ionuț Florea: 

Asta era și intervenția mea, să ne gândim în primul rând la oameni, 
eventual poate dumneavoastră sau cei din Consiliul Județean care țin legătura 
Primăria Câmpia Turzii să le mai pună încă o dată în vedere că ar trebui să 
respecte contractele. 
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Dl. Alin Tișe: 
E adevărat, pe de altă parte nu înțeleg de ce firma care operează nu 

înțelege că și în alte orașe, în Cluj Napoca sunt 1-2 stații unde lasă pasagerii. 
Dl. Ionuț Florea: 

Aici nu e vorba de firmă ci de cetățeni, ei își doresc.  
Dl. Alin Tișe: 

Adică nu văd de ce sunt revoltați de primărie câtă vreme asta este 
legislația, transportul intrajudețean este transportul în afara municipiilor, nu e 
o invenție a Primăriei Turda că nu dorește să aprobe ...  
Dl. Ionuț Florea: 

Aici putem discuta, până la urmă interesul cetățeanului e cel care 
primează și dacă în Turda sunt foarte mulți navetiști care au nevoie de acest 
transport noi ar trebui să ne pliem cel puțin în zona respectivă pe ceea ce 
doresc ei.  

Acuma sigur, dacă în Gherla e nevoie numai de o stație că cetățenii 
numai una doresc putem face una dar în Turda atâta timp cât cetățenii au 
nevoie de stațiile astea noi cred că ar trebui să insistăm pe subiectul acesta. 
Dl. Lucian Cordiș: 

Aici sună puțin așa, cetățenii doresc...trebuie să vedem.  
Dl. Alin Tișe: 

Nu, nu, noi trebuie să ținem cont și de voința Consiliului Locat Turda, nu 
putem trece peste ei pentru că sunt singurii competenți să reglementeze 
transportul în interiorul orașului. 
Dl. Lucian Cordiș: 

Turda are societatea ei de transport public, dar ce s-ar întâmpla și în Cluj, 
Dej și unde vreți ca un transportator intrajudețean să oprească în toate stațiile 
transportului public local. Ce s-ar întâmpla? Sună frumos asta că cetățenii 
doresc!  

Eu nu am văzut caietul de sarcini, dar eu am înțeles că acolo sunt două 
trasee, domnul președinte, Cluj-Turda și Turda – Câmpia Turzii alt traseu, acolo 
au stații pentru Turda-Câmpia Turzii, dar pentru Cluj – Turda cred că caietul de 
sarcini și contractul este Autogară – Autogară.   
Dl. Ionuț Florea: 

Nu, din contră, modificările .... 
Dl. Lucian Cordiș: 

 Cu toate astea primăria, Consiliul Local le-a aprobat 3 stații și în Turda 
nouă, și în Oprișani și în Centru. 
Dl. Dumitru Drăghici: 

Modificările sunt pe Câmpia Turzii-Turda, care s-au făcut. 
Dl. Lucian Cordiș: 
 Exact. 
Dl. Ionuț Florea: 

Mă rog, sunt mai multe aspecte aicea. În primul rând cred că vorbim de 
Turda- Câmpia Turzii  
Dl. Dumitru Drăghici: 

Au fost 5 stații în caietul de sarcini, se oprea la școlile unde doreau să 
meargă ... 
Dl. Alin Tișe: 

Da, interveniți fără problemă. 
Dl. Dumitru Drăghici: 

Deci, se putea oprii și se oprea printr-o hotărâre între transportatori, 
Consiliul Locat, Primărie. Acuma a venit Turda, m-am ocupat de problemă, am 
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fost și la domnul David aici la dumneavoastră, am vorbit cu cei din Consiliul 
Local și Turda și Câmpia Turzii, cunosc problema foarte bine și cele 5 stații care 
erau înainte nu aveau nici o legătură cu școlile la care se duc elevii din Câmpia 
Turzii, dar opreau, recunosc că și eu am intervenit și la Alis și la Fany, domnule, 
nu se poate opri la Liceul Agricol, la Mihai Viteazu... domnule încercăm să 
oprim.  
Acuma s-au sesizat cei din Turda și au zis că nu se mai poate pentru că avem 
transportul nostru. Câmpia Turzii nu are transport deci nu deranjează pe când 
Turda are transport propriu. 
Dl. Lucian Cordiș: 

Erau și 3 autobuze într-o stație, nu puteau opri. 
Dl. Alexandru Cordoș: 

Domnul președinte, dacă îmi permiteți și mie puțin. 
Dl. Alin Tișe: 

Aici e un fenomen invers, comunele din jurul Clujului doresc 
transportatorul din Cluj Napoca să meargă și la ei iar acolo doresc ca 
transportatorul din oraș să meargă numai în interiorul orașului. În fine, domnul 
Cordoș, vă rog. 
Dl. Alexandru Cordoș: 

Domnul președinte, cred că cu toții ne ocupăm dar problema a rămas 
tot nerezolvată până la urmă. Eu aș vrea să spun că și eu sunt unul dintre cei 
care, fiind din zonă, m-au sunat foarte multă lume, am și niște petiții. Eu am 
vorbit cu domnul președinte la momentul respectiv și vreau să vă spun că 
situația s-a rezolvat parțial și pentru că Consiliul Județean s-a autosesizat, să 
spunem așa, că altfel nu am fi avut nici astăzi.  

Problema este până la urmă de drept civil și nu avea voie primăria Turda, 
probabil că în contencios se va dovedi acest lucru, să modifice acele stații pe 
care le-a dat în momentul încheierii contractului cu Autoritatea Județeană, cu 
transportatorul. 

Nu este adevărat că, parțial probabil poate fi, dar sunt instituțiile statului 
care trebuiau sesizate, în interiorul localității nu prea lua pe nimeni, adică nu se 
urcă la intrare în Turda și coboară la ieșire din Turda. Nu cred că nimeni...și 
biletele sunt diferite și nu se practica această chestiune.  

Problema este și mai departe, s-a luat decizia amendării cu câte 20 mii 
de lei a fiecărui șofer de cel puțin 20 de ori în câteva zile fără să fie anunțați 
înainte, adică asta e jaf la drumul mare! Asta e haiducie! 

 Îmi pare rău dacă supăr colegii și eu sunt turdean și asta este situația și 
atunci trebuia să notifice Consiliul Județean, ca începând cu următoarea 
licitație de rută se modifică aceste stații. Restul sunt povești, că acuma oamenii 
se urcau practic, nu coborau, se urcau din centru din Turda și se urcă pe 
taximetru, merg până la ieșire din Turda să se urce pe altă mașină să vină până 
în Cluj. Dacă asta vrem, nici o problemă, nu suntem încă în campanie 
electorală dar chiar o să profităm de acest lucru!  
Dl. Alin Tișe:  
 Stimați colegi, scuze că vă întrerup, dar am primit acum de la Turda, e 
legat de ce povestim noi, ca să nu mai vorbim foarte mult, se pare că Turda a 
dat o hotărâre modificatoare în 23, acum zilele acestea, prin care aprobă pe 
lângă cele două, trei puncte inițial aprobate, aprobă mult mai multe puncte 
prin care rezolvă problema cetățenilor, de exemplu se aprobă alocarea de 
puncte pentru Poiana Turda Nouă cu mai multe locații strada Câmpiei, ieșire 
de pe strada Univers, strada Ștefan cel Mare, Autogara Sens, strada Castanilor, 
strada Basarabiei, strada Clujului, pe fiecare zonă.  Pe urmă în Turda Noua alte 
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șapte locații, alternativ, deci practic se pare că Primăria Turda a revenit și a 
stabilit un număr suficient de locații.  
Dl. Ionuț Florea:  
 Știm de această hotărâre, dacă îmi permiteți, însă nu rezolvă problema. 
Dl. Alin Tișe:  
 Și atunci? Păi cum să nu rezolve, că sunt mai multe ca înainte.  
Dl. Ionuț Florea:  
 Sunt alte stații și revenind la ceea ce a zis domnul Cordoș iară nu o să se 
respecte programul stabilit, ei au pus acum alte stații, cu totul altceva față de 
ce trebuie. Astăzi ar trebui votată hotărârea, nu știu dacă s-a votat, dar era 
proiect propus pe Ordinea de zi, dar nu respectă programul de transport. Sunt 
alte stații puse după criterii care ... 
Dl. Alin Tișe:  
 Deci în opinia mea problema va fi dusă în instanță dacă nu vor înțelege 
nici unii nici alții să se ajungă la un numitor comun, noi nu avem decât să 
luăm act de voința primăriei în contextul în care primăria revine asupra 
hotărârilor și stabilește alte trasee probabil că o să ni le comunice și nouă 
oficial și vom vedea din iulie încolo ce vom face. În rest, nu putem să tranșăm 
noi litigiul între firmă și .. 
Dl. Alexandru Cordoș:  
 E corect, dar până în iunie oricum nu putem noi interveni în contract.  
Dl. Ionuț Florea:  
 Problema e că nu trebuie să intervenim, trebuie să respectăm 
contractul, asta ar trebui să facem. Acuma nah.. 
Dl. Lucian Cordiș:  
 Vorbiți de contract, dar l-ați văzut?  
Dl. Dumitru Drăghici:  
 Respectarea contractului nu  rezolvă problema, domnule coleg! 
..... 
Dl. Ionuț Florea:  
 A fost licitație.  
Dl. Alexandru Cordoș:  
 Eu l-am văzut, domnule coleg. 
Dl. Alin Tișe:  
 Bine, în regulă.  
...... 
Dl. Alexandru Cordoș:  
 ...compania Fany, care am văzut contractul.  
Dl. Alin Tișe:  
 O să vedem din iulie, până în iulie ce se întâmplă cu stațiile prinse acum 
în contract versus stațiile noi propuse. 
Dl. Ionuț Florea:  
 Ar trebui respectat contractul până în iulie și după aceea sigur, vedem.  
Dl. Dumitru Drăghici:  
 Oricum se va respecta, e obligatoriu să respecte, pentru că dacă nu e 
Hotărârea Consiliului Județean cum se poate modifica? A fost un abuz, aveți 
dreptate.  
Dl. Alexandru Cordoș:   
 Domnule coleg, 20 de amenzi a 20.000.  
Dl. Dumitru Drăghici:  
 Da știu asta, deci a fost abuz. Trebuia să se ducă în justiție și vor câștiga 
Fany.  
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Dl. Ionuț Florea:  
 ...punem așa lumea pe drumuri. 
Dl. Alin Tișe:  
 Bun, haideți că vom verifica din nou și vedem exact care e soluția.  
Dl. Dumitru Drăghici:  
 Dacă ar lua o hotărâre de consiliu local ....s-ar rezolva. 
Dl. Alin Tișe:  
 Da, numai că ...bine, o să verificăm și vedem dacă putem , în ce formă 
putem să intervenim și noi. E clar că noi nu avem niciun interes să prejudiciem 
nici societatea, nici persoanele, e pur și simplu opțiunea primăriei și trebuie să 
ținem cont și de voința Consiliului Local din Turda, nu putem să ignorăm asta. 
Până la urmă ei administrează drumurile interne în localitatea respectivă, noi 
venim și ajutăm, colaborăm.  
Dl. Ionuț Florea:  
 De acord, numai că trebuie să ținem cont și de niște contracte semnate.  
Dl. Alin Tișe:  
 Da, ținem cont și de acelea și instanța dacă cineva dintre noi, ei sau 
operatorul greșește practic o să tranșeze instanța.  
Dl. Ionuț Florea:  
 Și mai e și o, până la urmă, de o bună colaborare între instituții, adică așa 
CL Turda numai ne notifică peste o lună că ei nu mai vor patru că vor una. Și 
peste trei luni ne notifică că vor șapte, nu mai vor două.  
Dl. Alin Tișe:  
 Așa e, pot să facă asta, da.  
Dl. Ionuț Florea:  
 Păi nu pot, că este un contract, asta vreau să zic.  
Dl. Alin Tișe:  
 Își asumă răspunderea, dar pot să facă asta, asta spun.  
Dl. Ionuț Florea:  
 Acuma sigur fiecare face ce vrea.  
Dl. Alin Tișe:  
 Bine, mai sunt alte intervenții? Domnule Cordiș, vă rog.  
Dl. Lucian Cordiș:  
 Stimați colegi, uite acum am primit de la primarul din Iara un mesaj și 
eu știam referitor la acel proiect de hotărâre cu drumul Băișoara-Iara este strat 
de uzură, capacele sunt la nivel. Chiar e de felicitat, este unul din cele mai lungi 
drumuri județene, Luna 
Dl. Alin Tișe:  
 Săvădisla  
Dl. Lucian Cordiș:  
 până la Buru, spre Rimetea, cu rigole, cu podețe la fiecare proprietate, 
lucrare amplă făcută. Chiar zilele trecute am văzut și o mașină care curăța 
acele rigole, e de lăudat.  

Și aș vrea să vă felicit, domnule președinte, Consiliul Județean pentru 
această minunată lucrare de arhitectură care tot Clujul, toată Transilvania este 
mândră de această realizare, Castelul Banffy. Mulțumesc!  
Dl. Alin Tișe:  
 Mulțumesc și eu pentru faptul că ați fost prezenți și v-ați făcut timp, sper 
să mai avem și alte astfel de obiective în viitor, așa cum vă spuneam încercăm 
cât mai repede să terminăm Școala Specială de pe Aviator Bădescu, de 
asemenea Spitalul de Neuropsihiatrie de Copii, de asemenea cele două trasee 
de pe Bistriței plus celelalte drumuri, acesta unul din ele plus drumul de Recea 
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Cristur, Săvădisla-Iara-Buru, Mărișelul a fost terminat zilele trecute am făcut 
recepția lucrărilor, urmează să îl inaugurăm și acela când vremea va permite. 
Cred că putem până în martie-aprilie să bifăm peste 200-250 km de asfalt pe 
drumuri modernizate plus cele care sunt pe întreținere, care sigur continuăm 
și cu ele în județ și de asemenea alte obiective pe care sper eu să le putem 
închide anul viitor.  
Cam atât pentru astăzi, sper să ne mai revedem măcar o dată, dacă nu chiar 
de două ori dacă va fi nevoie de o ședință extraordinară, dacă nu o să încercăm 
în ședința din decembrie să o aducem undeva înaintea Crăciunului să nu 
avem ședințe între Crăciun și Revelion. Mulțumesc tare mult, ca de fiecare 
dată vă doresc să fiți sănătoși și să ne revedem cu bine.  

 
* 
 

Având în vedere faptul că au fost epuizate toate probleme înscrise în 
ordinea de zi, constat că lucrările prezentei ședințe s-au încheiat. 

Ținând cont de prevederile art. 182 alin. (4) coroborate cu art. 138 alin. (13) 
din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare, lista privind modul în 
care și-a exercitat votul fiecare membru al Consiliului Județean Cluj constituie 
anexă la prezentul proces-verbal și se va depune la dosarul ședinței. 

În conformitate cu prevederile art. 11 din Legea privind transparența în 
administrația publică nr. 52/2003, cu modificările și completările ulterioare, 
prezentul Proces-verbal se consideră minută, urmând a fi afișat la sediul 
Consiliului Județean Cluj și publicat pe site-ul propriu. 

 Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces-verbal. 
        

 

       

         PREŞEDINTE,                                      SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI, 
          ALIN TIŞE                                                                SIMONA GACI 


